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Abstract (en)
[origin: US4537238A] The invention discloses a molding machine for making flaskless molds, which has a minimum of structural component groups
and units as well as of control devices and adjusting elements. The machine frame is embodied by a closed, symmetrical frame including hollow
side parts which receive the pourable molding material and simultaneously perform the functions of tie rods and guidance for the molding flasks.
Molding sand blowing-in openings are disposed on the inner walls of the side parts, and the openings are controlled by molding sand openings in
the molding flasks in the manner of a valve slide.

Abstract (de)
Die Erfindung stellt eine Formmaschine zum Herstellen kastenloser Formen dar, die ein Minimum an Baugruppen und Bauteilen, sowie
Steuerorganen und Stellelementen aufweist. - Das Maschinengestell (1) ist von einem geschlossenen, symmetrischen Rahmen gebildet, dessen
hohle Seitenteile (2,2') das fließfähige Formmaterial aufnehmen und zugleich Zuganker- und Führungsfunktionen für die Formkästen (5,6) ausüben.
An den Innenwänden der Seitenteile (2,2') sind Einblasöffnungen (12,12' bzw. 13,13') angebracht, die nach Art eines Ventilschiebers von den
Einblasöffnungen (14,14' bzw. 15,15') gesteuert werden. Die Erfindung ergibt somit eine robuste, betriebssichere Formmaschine mit geringen
Herstellungs- und Betriebskosten.
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